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Description
Chengdu Shuangliu Xinda Industrial Co., Ltd., a high-tech enterprise in producing chemical products that covers 70,000㎡,
is now with assets more than RMB50 million. The company is able to produce 25,000 tons of silicone sealant, 5,000
tons of epoxy AB adhesive,5 50,000 tons of polycarboxylate water reducer and 500,000 tons of cement reducer. We
have passed ISO9001:2008, and obtained 6 national patents and 2 utility patents. With the concept of Work Together
to Create and Share! Our products are deeply trusted by many customers. We will keep on developing with more
sophisticated techniques, more outstanding quality and higher level service. 成都市双流新达实业有限责任公司是一家生产精细化工的高科技企业，占地面积70,000㎡,资
产达5亿元人民币。公司年生产硅酮胶2.5万吨，石材AB干挂胶0.5万吨，聚羧酸高效减水剂5万吨，减胶剂50万吨。公司已通过ISO9001:2008国际质量体系认证并取得证书。公司产品获得6项国家专利，2项发明专利。 公司本着“共同创造，共同
分享”的理念，赢得国内外广大用户信赖。我们将以更精湛的技术，更好的品质和更高标准的服务延续我们的辉煌。
Organization Type
Big Company / corporation,
Country
China
City
Chengdu 成都, Hi-Tech Zone 高新区 Google map
Areas of Activities

Other sectors relevant to the thematic focus of the event

Business Offer

The construction of production base and technical transformation of organic silicone polymer materi

The construction of production base and technical transformation of organic silicone polymer material.
有机硅高分子材料的技术转让与建生产基地。

Cooperation Offered

Technical co-operation1.
License agreement2.
Investment/Financing3.

Cooperation Requested

Technical co-operation1.
License agreement2.

http://www.scxinda.com
http://euexpo2015-china.talkb2b.net/home/map?city=Chengdu 成都&address=Hi-Tech Zone 高新区


Investment/Financing3.


